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Imię i nazwisko radnego: Bernadeta Berzowska.

INTERPELACJA/ZAPYTANIE*

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice

do Prezydenta Miasta Mysłowice

W sprawie:  Pilnego  wyznaczenia  przejść  dla  pieszych   na  ulicy  Janowskiej  w  rejonie  pawilonu
handlowego Społem oraz skrzyżowania  ulicy Janowskiej z ulicą Tysiąclecia Państwa Polskiego i ulicy
Harcerskiej. 

W powyższej  sprawie  była  przeprowadzona wizja  lokalna  w w/w miejscach  z  przedstawicielami
Wydziału Administracji Drogowej i zainteresowanymi  tą sprawą radnymi.

Podczas wizji  lokalnej   stwierdzono bezwzględną konieczność  nowych przejść  dla pieszych  oraz
umiejscowienia progów (czerwonych) zwalniających na skrzyżowaniu ulicy Janowskiej z Tysiąclecia
Państwa Polskiego i Harcerską w celu poprawy bezpieczeństwa .

Wniosek  ten  został  również  omówiony  i  zaakceptowany  na  Komisji  Bezpieczeństwa  Ruchu
Drogowego w dniu 12.12.2022 .
W dalszej kolejności było uzyskanie opinii Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w
Mysłowicach. Poinformowano mnie  ,że takich prac się nie wykonuje zimą.

Do chwili obecnej jednak nie podjęto żadnych działań w celu realizacji w/w
Nie otrzymałam do tej pory informacji na temat postępu prac.

Stan faktyczny: 

Mieszkańcy zgłaszają problem braku przejścia dla pieszych w rejonie pawilonu handlowego SPOŁEM
oraz skrzyżowania(rozwidlenia ) ulicy Janowskiej z ulicą Tysiąclecia Państwa Polskiego i Harcerskiej.
Skrzyżowanie  to  jest  bardzo  niebezpieczne  ,ze  słabą  widocznością  ,pozbawione  przejścia  dla
pieszych. 
Po remoncie ulicy Janowskiej na tym skrzyżowaniu nie wykonano bezpiecznych przejść(pasów)
Dojście  do  sklepu  SPOŁEM  od  strony  osiedla   na  ulicy  Wielka  Skotnica  stanowi  nie  lada
wyzwanie ,szczególnie dla ludzi starszych. Ponadto jest to rejon Szkoły Podstawowej nr 3 i droga
dojścia dzieci  do szkoły jest niebezpieczna.
Wkrótce rozpoczyna się  nowy rok  szkolny i  w dalszym ciągu nie  ma bezpiecznego przejścia  dla
pieszych z ulicy Janowskiej   w ulicę  Tysiąclecia na której znajduje się szkoła.
 
Na  ulicy  Janowskiej  kierowcy  ,niestety  nie  przestrzegają  przepisów  ruchu  drogowego  i  w  tym
miejscu  jest  notorycznie  przekraczana  prędkość,  dlatego  miejsce  to  zrobiło  się  niebezpieczne  i
problematyczne.
 
Lista poparcia w załączeniu



Pytania: Kiedy można się spodziewać wykonania przejść dla pieszych???

..............................................................

        (podpis radnego)

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:
       „(...)

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.  Interpelacja  powinna  zawierać  krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania  składa  się  w  sprawach  aktualnych  problemów  gminy,  a  także  w  celu  uzyskania  informacji

o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.
6. Interpelacje i  zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie

wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później
niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i  zapytań oraz udzielonych odpowiedzi  podawana jest  do publicznej  wiadomości  poprzez
niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty.”

* niepotrzebne skreślić

(–) Bernadeta BERZOWSKA

Załączniki do niniejszego pisma są udostępniane w Kancelarii Rady Miasta – obowiązek wynikający
z art. 8 ust. 4 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (tekst jednolity:
Dz. U. z 2022 r. poz. 902).


